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ميزانية السعودية في الربع الأول تسجل إيرادات 280.9 مليار ريال 
الميزانية في  أرقام  السعودية عن  المالية  كشفت وزارة 
الربع الأول 2023، والتي سجلت إيرادات بلغت قيمتها 
السعودية  أرقام ميزانية  280.9 مليار ౘಎ. وأظهرت 
ارتفاع الإيرادات غير النفطية 9 في المئة على أساس 

سنوي.
العام  من  الأول  الربع  خلال  المصاريف  قيمة  وبلغت 
الجاري نحو 283.9 مليار ౘಎ، فيما جاءت مستويات 
العجز عند 2.91 مليار ౘಎ، مقابل فائض 57.5 مليار 

 ،2023 عام  من  الأول  الربع  وخلال  الماضي.  العام  من  الفترة  نفس  في   ౘಎ
ارتفعت النفقات الرأسمالية بنسبة 75 في المئة على أساس سنوي. بينما بلغت قيمة 
.ౘಎ والإيرادات غير النفطية 102 مليار ،ౘಎ الإيرادات النفطية 178.6 مليار

وكانت الحكومة السعودية قد قدرت موازنة 2023 بفائض 16 مليار ౘಎ، أي 
بمتوسط 4 مليارات ౘಎ فائض ربعي.
المصدر )موقع العربية. نت، بتصرّف(

The Saudi Ministry of Finance revealed 

budget figures for the first quarter of 2023, 
which recorded revenues of 280.9 billion 
riyals. Saudi Arabia's budget figures showed 
that non-oil revenues rose 9 percent year-on-
year.
The value of expenses during the first quarter 
of this year amounted to about 283.9 billion 
riyals, while the deficit levels came at 2.91 
billion riyals, compared to a surplus of 57.5 
billion riyals in the same period last year. During the first quarter 
of 2023, capital expenditures increased by 75 percent year-on-
year. While the value of oil revenues amounted to 178.6 billion 
riyals and non-oil revenues were 102 billion riyals.
The Saudi government had estimated the 2023 budget at a surplus 
of 16 billion riyals, an average of 4 billion riyals quarterly surplus.
Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)

Saudi Arabia's Budget in the First Quarter Records 
Revenues of 280.9 billion riyals

قطاع السفر والسياحة العالمية لن يتعافى بنهاية 2023 
توقع مجلس السفر والسياحة العالمي "WTTC"، أن 
لا يتعافى قطاع السفر والسياحة تماماً هذا العام لكنه 

سيقترب من مستويات ما قبل "كوفيد".
ومن المتوقع أن يصل حجم القطاع إلى 9.5 تريليون 
دولار عام 2023، أي أنه سيساهم بنحو 5 في المئة 
فقط من الناتج المحلي الإجمالي في عام 2019، وفقاً 
لأبحاث التأثير الاقتصادي لعام 2023 الصادرة عن 

مركز التجارة العالمي.
وبعد انخفاض حاد في عام 2020، نما قطاع السفر 

العالمي بنسبة 25 في المئة تقريباً على أساس سنوي عام 2021، تلاه زيادة 
أخرى بنسبة 22 في المئة عام 2022، وفقاً لتقرير WTTC السنوي الذي تم 

."Oxford Economics"  إعداده بالشراكة مع
المصدر )موقع العربية. نت، بتصرّف(

The World Travel and Tourism Council 
(WTTC) predicted that the travel and 
tourism sector will not fully recover this 
year but will approach pre-Covid levels.
The sector is expected to reach $9.5 trillion 
in 2023, contributing only about 5 percent 
of GDP in 2019, according to the World 
Trade Center's 2023 Economic Impact 
Research.
After a sharp decline in 2020, the global 
travel sector grew by almost 25 percent year-on-year in 2021, 
followed by another 22 percent increase in 2022, according to 
the annual WTTC report prepared in partnership with “Oxford 
Economics”.
Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)

Global Travel and Tourism Sector will not recover by the 
End of 2023

"فيتش" تخفّض تصنيف مصر الائتماني
خفضت وكالة "فيتش" للتصنيف الائتماني، تصنيف 
مصر درجة واحدة من  )+B( إلى  )B(، مع تحويل 
أنها  إلى  إلى "سلبية"، مما يؤشر  المستقبلية  نظرتها 
بسبب  المقبلة  الأشهر  أكثر في  التصنيف  قد تخفض 

مشاكل البلاد الاقتصادية.
في  الخارجي  التمويل  ازدياد مخاطر  الوكالة  وبينّت 
ضوء الاحتياجات التمويلية المرتفعة، وتشديد شروط 
الدين  مستويات  أن  إلى  مشيرة  الخارجي،  التمويل 
العام المرتفعة في مصر لا تزال تمثل ضعفاً رئيسيًّا 

في التصنيف. ويأتي كل ذلك على خلفية حال من الغموض الشديد في مسار 
أسعار الصرف وتراجع احتياطات السيولة الخارجية. وتوقعت الوكالة أن يتأثر 
النمو في مصر بسبب التضخم ونقص العملة الأجنبية وتشديد السياسة المالية 

وزيادة عدم اليقين الاقتصادي.
المصدر )صحيفة الجزيرة. نت، بتصرّف(

“Fitch” Ratings downgraded Egypt by one 
notch from (B+) to (B), turning its outlook 
to "negative," suggesting it may downgrade 
the rating further in the coming months due 

to the country's economic woes.
The agency pointed out that external 
financing risks increase in light of high 
financing needs, and tightening external 
financing conditions, noting that Egypt's 
high public debt levels remain a major 
weakness in the rating. All this comes against the backdrop of 
extreme uncertainty in the course of exchange rates and declining 

external liquidity reserves. The agency expects Egypt's growth 
to be weighed down by inflation, foreign currency shortages, 
tightening fiscal policy, and increased economic uncertainty.
Source (Al Jazeera.Net Newspaper, Edited)

“Fitch” Downgrades Egypt's Credit Rating



تراجع التضخم التونسي للشهر الثاني على التوالي
تراجع  عن  تونس  في  للإحصاء  الوطني  المعهد  كشف 
معدل التضخم إلى 10.1 في المئة على أساس سنوي في 

أبريل )نيسان( الماضي.
مستوى  إلى  تراجعاً  المستهلكين  أسعار  مؤشر  وسجّل 
10.1 في المئة، بعد أن كان في حدود 10.3 في المئة 
في شهر مارس )آذار( و10.4 في المئة في شهر فبراير 
مجموعة  أسعار  تسجيل  البيانات  وأظهرت  )شباط(. 
في  المئة  في    15.7 من  تراجعاً  والمشروبات  التغذية 

مارس إلى 15.6 في المئة في الشهر الماضي. وانخفضت أسعار مجموعة النقل من 
11.4 في المئة إلى 10.2 في المئة في أبريل على أساس سنوي.

معدل  ارتفاع  العام  مطلع  توقع  قد  العباسي  مروان  المركزي  البنك  محافظ  وكان 
التضخم إلى 11 في المائة في 2023 مقارنة مع 8.3 في المائة في 2022.

المصدر )صحيفة الشرق الأوسط، بتصرّف(

Tunisia's National Institute of Statistics 
revealed that inflation fell to 10.1 percent 
year-on-year last April.
The consumer price index fell to 10.1 
percent, from 10.3 percent in March and 10.4 
percent in February. The data showed that 
the prices of the food and beverage group fell 
from 15.7 percent in March to 15.6 percent 
last month. Transport group prices fell from 
11.4 percent to 10.2 percent in April year-
on-year.
Central Bank Governor Marwan Abbasi had predicted earlier this 
year that inflation would rise to 11% in 2023 compared to 8.3% 
in 2022.
Source: (Asharq Al-Awsat Newspaper, Edited)

Tunisian Inflation Declines for the Second Consecutive 
Month

بحدود  الحكومية  الاقتصادية  المناطق  استثمارات  عمان:  سلطنة 
40 مليار دولار

الاقتصادية  للمناطق  العامة  الهيئة  رئيس  كشف 
علي  عمان  سلطنة  في  الحرة  والمناطق  الخاصة 
السنيدي، عن بلوغ إجمالي الاستثمار في المناطق التي 
تشُرف عليها الهيئة حوالي 39.5 مليار دولار بنهاية 
عام 2022. وأوضح السنيدي أنّ "الاستثمارات في 
المناطق الـ13 التي تشرف عليها الهيئة شهدت نموا 

بنسبة 6 في المئة بالمقارنة مع عام 2021".
لإنشاء  تفاهم  مذكرات  على  وقعّت  "الهيئة  أنّ  وأكّد 

مشاريع تعدينية في المنطقة الاقتصادية الخاصة بالدقم وسيتم الإعلان قريبا عن 
مشروع تعديني في ميناء الدقم"، مشددا على أنّ "الهيئة تعمل على الاستفادة 
من وفورات اتفاقيات التمويل بعد الانتهاء من تنفيذ حزمة من مشاريع البنية 
الأساسية بسقف يصل إلى 50 مليون ౘಎ عبر استخدام القروض القديمة دون 

الحاجة لقروض جديدة في الوقت الحالي".
المصدر )صحيفة الشرق الأوسط، بتصرّف(

The Chairman of the Public Authority for 
Special Economic Zones and Free Zones 
in the Sultanate of Oman, Ali Al-Sunaidi, 
revealed that the total investment in the areas 
supervised by the authority reached about $ 
39.5 billion by the end of 2022. "Investments 
in the 13 areas supervised by the authority 
witnessed a growth of 6 percent compared to 
2021," he said.
He stressed, "The authority signed 
memorandums of understanding to establish mining projects in the 
Special Economic Zone at Duqm and will soon announce a mining 
project in the port of Duqm." Emphasizing, "The authority is 
working to benefit from the savings of financing agreements after 
the completion of the implementation of a package of infrastructure 
projects with a ceiling of up to 50 million riyals through the use 
of old loans without the need for new loans at the present time."
Source: (Asharq Al-Awsat newspaper, Edited)

Sultanate of Oman: Government Economic Zones 
Investments Amount to $ 40 Billion

احتياطات الصين من النقد الأجنبي تتجاوز 3.2 تريليون دولار 

ارتفعت احتياطات الصين من النقد الأجنبي بأكثر من التوقعات في أبريل نيسان وسط 
تراجع الدولار أمام العملات الرئيسية.

ووفقاً للبيانات الرسمية، ارتفعت احتياطات الصين من النقد الأجنبي بنحو 21 مليار 
دولار إلى 3.205 تريليون دولار الشهر الماضي. وفي ما يتعلق باحتياطات الصين 
يمثل  بما  نيسان،  أبريل  بنهاية  تروي(  أونصة  مليون   66.76( فسجلت  الذهب،  من 

ارتفاعاً من مستويات 66.50 مليون أونصة بنهاية الشهر السابق له.
بنهاية  دولار  مليار   132.35 مستويات  الذهب  من  الصين  احتياطات  قيمة  وبلغت 
الشهر الماضي، وهو مستوى أعلى من المسجل في نهاية مارس آذار عند 131.56 

مليار دولار.
المصدر )موقع CNBC عربي، بتصرّف(

China's foreign exchange reserves rose more than expected in 
April as the dollar weakened against major currencies.
According to official data, China's foreign exchange reserves 
rose by about $21 billion to $3.205 trillion last month. China's 
gold reserves were 66.76 million troy ounces at the end of 
April, up from 66.50 million ounces at the end of the previous 
month.
China's gold reserves stood at $132.35 billion at the end of 
last month, higher than at the end of March at $131.56 billion.
Source: (CNBC Arabic Website, Edited)

China's Foreign Exchange Reserves Exceed $3.2 Trillion



الكونغرس  بسبب فشل  اقتصادية  كارثة  من  تحذر  يلين  جانيت 
رفع سقف الدين 

الدين  سقف  رفع  في  الإخفاق  أن  من  يلين  جانيت  الأميركية  الخزانة  وزيرة  حذرت 
سيتسبب في انكماش اقتصادي حاد في أميركا.

ونوّهت يلين إلى أنّ "توقعاتنا الحالية تشير إلى أنه في بداية يونيو )حزيران( سنكون 
غير قادرين على سداد فواتيرنا ما لم يرفع الكونغرس سقف الدين، وهي مسألة أحث 

الكونغرس بشدة على القيام بها".
وتعدّ تلك هي المرة الثانية التي تحذر فيها جانيت يلين من إمكانية تخلف أميركا عن 
سداد ديونها بداية من مطلع الشهر المقبل. حيث أكّدت في خطاب لمجلس النواب أنّ 
تلك التقديرات تستند إلى البيانات المتاحة حالياً، إذ أن الإيرادات والمصاريف الفدرالية 
متغيرة بطبيعتها والموعد الفعلي الذي ستستنفد فيه الخزانة الإجراءات الاستثنائية قد 

يكون بعد عدة أسابيع من تلك التقديرات.
المصدر )موقع CNBC عربي، بتصرّف(

US Treasury Secretary Janet Yellen warned that failure to raise the 

debt ceiling would cause a sharp economic contraction in America.
“Our current projections are that at the beginning of June, we will 
be unable to pay our bills unless Congress raises the debt ceiling, 
something I strongly urge Congress to do.”
This is the second time Janet Yellen has warned that America could 
default early next month. In a letter to the House of Representatives, 
she asserted that those estimates are based on currently available 

data, as federal revenues and expenses are variable, and the actual 
date when the Treasury will exhaust extraordinary measures may 

be several weeks after those estimates.
Source: (CNBC Arabic Website, Edited)

Janet Yellen Warns of Economic Catastrophe Due to 
Congressional Failure to Raise Debt Ceiling

الشركة المطورة لـChatGPT  تتكبد خسائر تتجاوز نصف مليار 
دولار في 2022 

تكبدّت شركة OpenAI خسائر بقيمة 540  مليون دولار العام الماضي، بالتزامن 
Ope� وبالرغم أن .ChatGPT  مع تطوير الشركة لأداة الذكاء الاصطناعي 
nAI عززت مركزها المالي بفضل من دعم  Microsoft، وتنامي الطلب على 
"روبوتها" للمحادثة، إلا أنه سيزيد من ضغوط التكلفة. مع العلم أنّ التكاليف التي 

.ChatGPT  تتحملها الشركة الناشئة ارتفعت في الأشهر التي سبقت إصدار
 FTC الفدرالية  التجارة  لجنة  إلى  مقدّمة  شكوى  واجهت   OpenAI وكانت 
التجاري  نشرها  وتعليق  الشركة  في  التحقيق  على  تحثها  آذار  مارس  نهاية  في 
وتعد   .ChatGPT الشهيرة  الأداة  من  نسخة  أحدث  ذلك  في  بما  لإصداراتها، 
أدوات الذكاء الاصطناعي مثل ChatGPT باهظة بالنظر إلى قوة الحوسبة التي 

تحتاجها عملية تطويرها.
المصدر )موقع CNBC عربي، بتصرّف(

OpenAI suffered losses of $540 million last year, coinciding 
with the company's development of the artificial intelligence tool 
ChatGPT. Although OpenAI has strengthened its financial position 
thanks to Microsoft's support and growing demand for its chatbot, 
it will increase cost pressures. Knowing that the costs borne by the 
startup rose in the months leading up to the release of ChatGPT.
OpenAI faced a complaint filed with the FTC at the end of March 
urging it to investigate the company and suspend its commercial 
publication of its versions, including the latest version of the 
popular ChatGPT tool. AI tools like ChatGPT are expensive given 
the computing power needed to develop them.
Source: (CNBC Arabic Website, Edited)

ChatGPT Developer to Incur Losses Exceeding Half a 
Billion Dollars in 2022



قريباً.. محرك بحث غوغل بالذكاء الاصطناعي 
كشفت صحيفة وول ستريت جورنال، نقلاً عن وثائق، عزم شركة "غوغل" 
تطوير محرك البحث الخاص بها؛ ليصبح "أكثر حيوية وأيسر استخداماً وأكثر 
العالم. وتأتي هذه  الشبان حول  التركيز على خدمة  خصوصية وإنسانية" مع 
الذكاء الاصطناعي مثل تشات  الذي تكتسب فيه تطبيقات  الوقت  الخطوة في 
جي.بي.تي شعبية سريعة، مما يسلط الضوء على واحدة من التقنيات التي ربما 
تغيرّ تماماً أسلوب عمل الشركات وحياة المجتمعات. ويبينّ التقرير أنّ عملاق 
"الروابط  باسم  يعُرف  البحث،  نتائج  لتقديم  تقليدياً  نسقاً  سيغير  التكنولوجيا، 
من  كجزء  البشرية  الأصوات  من  المزيد  لدمج  خطط  مع  الزرقاء"،  العشرة 

التحول.
المصدر )صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرّف(

The Wall Street Journal, citing documents, revealed Google's 
intention to develop its search engine to become "more vibrant, 
easier to use, more private and more humane" with a focus on 
serving young people around the world. The move comes as 
artificial intelligence applications such as ChatGPT are rapidly 
gaining popularity, highlighting one of the technologies that may 
completely change the way businesses operate and the lives of 
societies. The report shows that the tech giant will change the 
traditional format for presenting research findings, known as the 
"Blue Ten Links", with plans to incorporate more human voices as 
part of the transformation.
Source (Alkaleej Emirati Newspaper, Edited)

Coming soon.. Google Search Engine with Artificial 
Intelligence

19  مليار دولار أرباح شركات تصنيع السيارات الألمانية في الربع 
الأول 

 ،2023 الأول  الربع  في  قوية  مكاسب  الألمانية،  السيارات  تصنيع  شركات  حققت 
بفضل ارتفاع الطلب على السيارات الفارهة، وتجاوزت أرباح الشركات الفصلية 17 
تخفيف  مع  المبيعات،  في  كبيراً  تحسناً  كما شهدت  دولار(.  مليار   19( يورو  مليار 
وأعلنت  الصين.  في  المستهلكين، خصوصاً  قبل  من  الإنفاق  وزيادة  "كورونا"  قيود 
بنسبة   2023 من  الأولى  الثلاثة  الأشهر  في  أرباحها  ارتفاع  عن  "مرسيدس-بنز" 
قفزت  فقد  دبليو"،  إم  "بي  أما  دولار(.  مليار   4.39( يورو  مليارات   4 إلى   12%
إلى 5.38 مليار يورو )5.96  المئة على أساس سنوي  بنسبة 58.5  في  أرباحها 
مليار دولار( مقارنة بالفترة نفسها من 2022. بينما تراجعت أرباح "فولكس فاغن" 

حيث هوت أرباح التشغيل 31 في المئة إلى 5.7 مليار يورو )6.3 مليار دولار(.
المصدر )صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرّف(

German car manufacturers made strong gains in the first quarter 
of 2023, thanks to high demand for luxury cars, and quarterly 
corporate profits exceeded 17 billion euros ($19 billion). It also 
witnessed a significant improvement in sales, with the easing 
of Corona restrictions and increased spending by consumers, 
especially in China. Mercedes-Benz reported a 12 percent rise in 
profit in the first three months of 2023 to 4 billion euros ($4.39 
billion). BMW jumped 58.5 percent year-on-year to 5.38 billion 
euros ($5.96 billion) compared to the same period in 2022. 
Volkswagen's profit fell as operating profit fell 31 percent to 5.7 
billion euros ($6.3 billion).
Source (Alkaleej Emirati Newspaper, Edited)

$19 Billion Profit for German Automakers in the First 
Quarter



قطر: الاحتياطات الأجنبية تقفز 12.5 في المئة 
قفزت الاحتياطات الدولية والسيولة بالعملة الأجنبية لمصرف قطر المركزي، 
في شهر إبريل/ نيسان الماضي، بنسبة 12.51 في المئة، لتبلغ 237.095 
في   ౘಎ مليارات   210.716 بـ  مقارنة  دولار(،  مليار   65.1(  ౘಎ مليار 

الشهر نفسه من العام الماضي.
وأظهر المسح الشهري الصادر عن المصرف المركزي، ارتفاع الاحتياطات 
مدفوعة   ،ౘಎ مليار لتبلغ 178.885   ،ౘಎ مليار بنحو 25.486  الرسمية 
بنحو  الأجنبية  الخزينة  وأذونات  السندات  من  المركزي  أرصدة  بارتفاع 
16.685 مليار ౘಎ، إلى مستوى 136.389  مليار ౘಎ في إبريل 2023.

المصدر )صحيفة العربي الجديد، بتصرّف(

In April, the Qatar Central Bank's international reserves and 
foreign currency liquidity jumped by 12.51 percent to 237.095 
billion riyals ($65.1 billion), compared to 210.716 billion riyals in 
the same month last year.
The monthly survey issued by the Central Bank showed an increase 
in official reserves by about 25.486 billion riyals, to reach 178.885 
billion riyals, driven by the increase in the central bank's balances 
of bonds and foreign treasury bills by about 16.685 billion riyals, 
to the level of 136.389 billion riyals in April 2023.
Source (Al-Araby Al-Jadeed Newspaper, Edited)

Qatar: Foreign Reserves Jump by 12.5 percent

في بضع سنين.. الذكاء الاصطناعي يطيح %80 من الوظائف 
رأى الباحث الأمريكي بنِ غورتزل في مقابلة مع وكالة فرانس برس، أجريت 
الذكاء  أنّ  البرازيلية،  مدينة ريو دي جانيرو  الويب« في  على هامش »قمة 
ما  "وهو  السنوات  في  الوظائف  من  من 80%  بديلاً  يكون  قد  الاصطناعي 

يعتبر أمر جيد".
بعرضه  الويب«  »قمة  خلال  ضجة  البرازيل،  في  المولود  الباحث  وأثار 
رعايتهم.  دور  في  السنّ  بكبار  للاعتناء  المصممة،  الآلية غرايس  الممرضة 
العام"  الاصطناعي  بـ"الذكاء  يعُرف  ما  في  غورتزل  إلى  الفضل  ويعود 
)AIG(؛ وهي تكنولوجيا رئيسية، تتمتع بقدرات معرفية بشرية، وهي قابلة 

للتطوير "في غضون بضع سنوات"، وهو أيضاً وراء منصة "سنغولاريتي 
نت" المخصصة للتطوير اللامركزي والمفتوح للذكاء الاصطناعي.

المصدر )صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرّف(

American researcher Ben Gortzl said in an interview with AFP on 
the sidelines of the "Web Summit" in the Brazilian city of Rio de 
Janeiro that artificial intelligence may be a substitute for 80% of 
jobs in years, "which is a good thing."
The Brazilian-born researcher caused a stir during the Web 
Summit by demonstrating robotic nurse Grace designed to take 
care of elderly people in their care homes. Gortzl is credited with 
what is known as "artificial general intelligence" (AIG), a key 
technology with human cognitive capabilities that can be scalable 
"in a few years", and he is also behind the Singularity Net platform 
dedicated to the decentralized and open development of artificial 
intelligence.
Source (Alkaleej Emirati Newspaper, Edited)

In a Few Years.. AI Kills 80% of Jobs



أرباح عمالقة وادي السيليكون تستعيد زخمها 
تمكن عمالقة التكنولوجيا في وادي السيليكون من تحقيق انتعاش في أعمالهم، 
شركات  أكبر  وأرباح  إيرادات  وتجاوزت  العالمي.  الاقتصادي  التباطؤ  رغم 
القطاع في الولايات المتحدة خلال الربع الأول من عام 2023 توقعات السوق، 
المنتجات  من  عددا  وإصدارها  جماعي  صرف  عمليات  إلى  لجوئها  بفضل 

المتطورة.
إيرادات  بلغت  إذ  كبيرة،  بصورة  المحللين  توقعات  "أبل"  نتائج  وتجاوزت 
المجموعة الأميركية نحو 95 مليار دولار بين يناير ومارس الماضيين، فيما 
وصلت أرباحها الصافية إلى 24 مليار دولار. في حين شهدت مبيعات هواتف 
"آيفون" ارتفاعا بسيطا على أساس سنوي لتصل إلى 51.33 مليار دولار، 
في نتيجة تجاوزت توقعات المحللين أيضا، بينما انخفض الطلب على الأجهزة 

الإلكترونية بشكل كبير بسبب التضخم.
المصدر )صحيفة العرب اللندنية، بتصرّف(

Despite the global economic slowdown, Silicon Valley tech 
giants have managed to rebound in their businesses. The 
revenues and profits of the largest companies in the sector in 
the United States in the first quarter of 2023 exceeded market 
expectations, thanks to the use of mass exchange operations 
and the issuance of a number of advanced products.
“Apple's” results significantly exceeded analysts' expectations; 
with the US group's revenue reaching about $ 95 billion 
between January and March, while its net profit reached $ 
24 billion. IPhone sales rose slightly year-on-year to $51.33 
billion, a result that also beat analysts' expectations, while 
demand for electronic devices fell significantly due to inflation.
Source (Al-Arab Newspaper of London, Edited)

Silicon Valley Giants' Earnings Regain Momentum


